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RM – KSWiP/11/06/2020 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 4 czerwca 2019 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22. 

 

Ad.1.  

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji otworzył o godz. 10.20 Przewodniczący 

Komisji Kordian Skalski witając członków Komisji oraz zaproszonych gości wpisanych na 

listę stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski na podstawie listy obecności poinformował, że 

obecnych jest 4 członków komisji i stwierdził quorum uprawniające do podejmowania 

decyzji. Nieobecna radna Kamila Kuźnicka. 

 

Ad.3.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Rzgowa (wykonanie wjazdu do posesji na 

ul. Zielonej).  

5. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Rzgowa (brak odpowiedzi Urzędu na pismo 

skarżącego).   

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.4.  

Do Rady Miejskiej w dn. 25.05.2020 r. wpłynęła skarga na działalność Burmistrza Rzgowa 

dotycząca nienależytego wykonania zadania w postaci wjazdu do posesji przy ul. Zielonej w 

Rzgowie. Skarżący zarzuca Burmistrzowi Rzgowa nieuwzględnienie uwag dotyczących 

wykonania wjazdu do posesji przy ul. Zielonej.  

Na posiedzenie Komisji dotarł skarżący, który wyjaśnił że działa w imieniu siostry, która z 

uwagi na pracę zawodową w godzinach pracy Urzędu Miejskiego w Rzgowie nie może 

uczestniczyć w żadnych rozmowach z inspektorem nadzoru w sprawie prowadzonej 

inwestycji na ul. Zielonej. Pełnomocnictwo w tym zakresie zostanie dostarczone.   

Skarga została złożona, ponieważ inspektor nadzoru z Urzędu Miejskiego w Rzgowie nie 

wykazał chęci współpracy z właścicielką posesji, która gotowa była ponieść dodatkowe 

koszty jakie wyniknęłyby z prawidłowego wykonania wjazdu do jej posesji.  

 

Na posiedzenie Komisji został poproszony Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski, który 

poinformował, że inwestycja na ul. Zielonej w Rzgowie została wykonana zgodnie z 

dokumentacją projektową. Wjazd do posesji jest doprowadzony do granicy działki. Inspektor 

nadzoru nie widział potrzeby konsultacji z właścicielką posesji, gdyż inwestycja została 

wykonana zgodnie z projektem. Ze skargi wynika, że skarżący ma pretensje o formę rozmów 

inspektora nadzoru z nim. Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski powiedział jaka była 

propozycja skarżącego w zakresie wykonania wjazdu do posesji, ale z uwagi na złożoną 

skargę do Rady Miejskiej w Rzgowie pozostawiono tą sprawę bez dalszego biegu do czasu 

rozpatrzenia skargi.  
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Przewodniczący Komisji Kordian Skalski powiedział, że inwestycja miała przebiegać do 

granicy geodezyjnej działki a nie granicy określonej przez ogrodzenie posesji. 

Przewodniczący zauważył, że pomiędzy granicą działki a bramą była jakaś forma fundamentu 

i dlaczego nie ułożono kostki do tego fundamentu.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski powiedział, że ułożono kostkę do fundamentu i nic 

nie skuwano.    

Skarżący stwierdził, że należało ułożyć kostkę do granicy geodezyjnej działki, a za brakujący 

fragment kostki do bramy obciążyć kosztami właścicielkę posesji.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski był zaskoczony propozycją skarżącego dotyczącą 

partycypacji w kosztach inwestycji.  

 

Na posiedzenie Komisji został poproszony kierownik nadzoru z Urzędu Miejskiego w 

Rzgowie Tomasz Zaniewicz, który przedstawił krótko ogląd całej sytuacji ze swojej strony.    

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski zapytał czy inwestycja miała przebiegać do granicy 

geodezyjnej działki. Przewodniczący zauważył, że pomiędzy granicą działki a bramą 

właścicielki posesji była jakaś forma fundamentu, która została usunięta.  

Inspektor nadzoru Tomasz Zaniewicz powiedział, że usunięcie fundamentu przez wykonawcę 

inwestycji być może wynikało z prac ziemnych. Dodał również, że inwestycja została 

wykonana w graniach pasa drogowego, natomiast brama do posesji jest cofnięta, dlatego też 

nie ułożono kostki do samej bramy.  

Członkowie Komisji otrzymali projekt budowy chodnika na ul. Zielonej w Rzgowie i 

przedyskutowali wykonawstwo robót tam przeprowadzonych.  

Inspektor nadzoru Tomasz Zaniewicz powiedział, że na samym początku inwestycji odbyło 

się spotkanie z właścicielką posesji, która przekazała swoje uwagi odnoście swojego wjazdu 

na posesję. Niestety inspektor nie mógł się zgodzić na wykonania progu we wjeździe do 

posesji z uwagi na niebezpieczeństwo jakie by niósł ten próg.  

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski powiedział, że gdyby nie usunięto z posesji 

właścicielki fundamentu nie byłoby sprawy.  

Inspektor nadzoru Tomasz Zaniewicz powiedział, że może doprowadzić wjazd do posesji do 

stanu pierwotnego przed przebudową ul. Zielonej.  

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski proponuje, aby przywrócić wjazd do posesji do 

stanu pierwotnego.  

Członek Komisji Anna Tumińska-Kubasa uważa, że wykonawca nie miał prawa naruszać 

własności właścicielki posesji, jeżeli to zrobił musi przywrócić grunt do stanu sprzed 

inwestycji.   

Inspektor nadzoru Tomasz Zaniewicz powiedział, że nie może zgodzić się na propozycję 

skarżącego, który chce aby był próg we wjeździe, ponieważ zagraża to bezpieczeństwu.  

Członek Komisji Stanisław Zaborowski zaproponował sporządzenie uzgodnień w tym 

zakresie.  

Skarżący zobowiązał się pokryć wszelkie koszty związane z wykonaniem wjazdu do posesji.  

Jednocześnie skarżący złożył oświadczenie, iż wycofuje skargę złożoną w dn. 25.05.2020 r. 

dotyczącą wykonania wjazdu do posesji na ul. Zielonej w Rzgowie.   

 

Komisja zgodnie przyjęła oświadczenie skarżącego o wycofaniu skargi a także zaleciła 

sporządzenie protokołu ustaleń w sprawie wykonania wjazdu do posesji przy ul. Zielonej w 

Rzgowie.  

Protokół ustaleń stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.5. 

Do Rady Miejskiej w Rzgowie w dn. 25.05.2020 r. wpłynęła skarga na działalność 

Burmistrza Rzgowa przekazana przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Łodzi. Skarga 

dotyczy nieudzielenia odpowiedzi przez Urząd Miejski w Rzgowie na pismo skarżącego z dn. 
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02.03.2020 r. w którym zwraca się z prośbą o przekazanie zobowiązań podatkowych a także 

wnosi o aktualizację danych adresowych.  

 

Przewodniczący komisji Kordian Skalski powiedział, że składanie skargi do Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Łodzi w tej sprawie było daleko idące. Adres do korespondencji 

został zaktualizowany.   

 

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski poddał pod głosowanie wniosek o uznanie 

skargi w zakresie nieudzielenia odpowiedzi przez Urząd Miejski w Rzgowie za bezzasadną.  

W głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji przyjęła wniosek.  

 

W wyniku głosowaniu sporządzony został projekt uchwały do Rady Miejskiej w Rzgowie 

dotyczący uznania skargi za bezzasadną. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

 
 

Ad.6. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Kordian Skalski  

o godz. 12:00 zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

Inspektor ds. obsługi               Przewodniczący Komisji  

Rady Miejskiej w Rzgowie            Skarg, Wniosków i Petycji  

/-/ Karolina Jardzioch             /-/ Kordian Skalski  


